
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2014. november 13-i rendkívüli üléséről

Az  ülés helye: Budaörsi  Polgármesteri  Hivatal  II.  emeleti  nagy tanácskozó terme
(2040 Budaörs, Szabadság út 134.)

Jelen voltak: dr. Bakó Krisztina elnök, Császárné Kollár Tímea, Simándi Szelim, Stift
Nándor,  Becz György képviselők, Spányik József külsős tag valamint dr.  Czuczor
Gergely 

Igazoltan távol: Papp Ilona külsős tag

Jelen  voltak  továbbá:  Biró  Gyula  alpolgármester,  Löfler  Dávid  képviselő,  Vágó
Csaba kabinetvezető, Karsainé Kovács Judit köznevelési csoportvezető, Géczy-Gaál
Szilvia kulturális ügyintéző, Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető, Erdős Károlyné
jegyzői irodavezető, Premecz Enikő TFVB külsős tag, továbbá érdeklődök
 
Jegyzőkönyvvezető: Timár Zsanett 

dr. Bakó Krisztina elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottság ülésén. Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, 6+1
tag jelen van, az ülést 1709-kor megnyitja. 
Tájékoztatásul  elmondja, hogy jelen van a teremben a bizottság leendő tagja,  dr.
Czuczor Gergely, aki még nem tette le az esküt a képviselő-testület előtt. A bizottság
jelenlévő tagjainak száma gyakorlatilag 7 fő, viszont formálisan csupán 6 fő. 

A bizottság  6 igen  szavazattal támogatta, hogy Császárné Kollár Tímea bizottsági
tag legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója.  Császárné Kollár Tímea a szavazás
előtt jelezte, hogy vállalja a feladatot.  

Napirendhez: 

dr. Bakó Krisztina: Ismerteti a meghívón szereplő napirendi pontokat. 
Ismerteti a bizottság mai ülésére érkezett sürgősségi indítványokat: 

 „A Templom tér 12. sz. alatti régi posta épülete egy részének (udvar és kiállító
tér)  hasznosítása”  tárgyú  használati  szerződés  módosítása
(meghosszabbítása) c. testületi hatáskörben 

 Gáspár  Béla  sürgősségi  indítványa:  Bizottsági  alelnök  megválasztása  c.
testületi hatáskörben

Simándi Szelim: Javasolja, hogy a bizottsági alelnökre vonatkozó indítványokat ne
tárgyalják ez alkalommal,  hanem majd a bizottság következő ülésén kerüljön sor
ezek megtárgyalására. 

dr.  Bakó  Krisztina:  Ezzel  a  javaslattal  jómaga  is  egyetért,  miután  az  alelnök
választásra vonatkozó,  a meghívóban is szereplő indítvány előterjesztője jómaga.
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Ezt  az  indítványt  ezennel  visszavonja.  Gáspár  Béla  sürgősségi  előterjesztésének
napirendre vételéről pedig szavaztatni fog. 

Vágó Csaba:  Helyesbít:  a bizottság elnöke akkor vonja vissza az előterjesztését,
amennyiben  nem  kerül  napirendre  Gáspár  Béla  sürgősségi  indítványa.  Tehát
javasolja megfordítani a szavazás menetét. 

dr. Bakó Krisztina: Hozzájárul a sorrendváltoztatáshoz. 
Felteszi  szavazásra  Gáspár  Béla:  Bizottsági  alelnök  választás  c.  sürgősségi
indítványának  napirendre  vételét,  amelyet  a  bizottság  5  nem  és  1  tartózkodás
mellett elutasított. 
Ezt követően dr. Bakó Krisztina bizottsági elnök visszavonja a I. Testületi hatáskör:
9.) Bizottsági alelnök megválasztása c. indítványát. 

A bizottság ezt  követően  a  „A Templom tér  12.  sz.  alatti  régi  posta  épülete  egy
részének  (udvar  és  kiállító  tér)  hasznosítása”  tárgyú  használati  szerződés
módosítása  (meghosszabbítása)  c.  sürgősségi  indítvány  felvételére  vonatkozó
javaslatot 6 igen szavazattal támogatta. 

dr. Bakó Krisztina: A napirendi pontok sorrendjére vonatkozóan javasolja, hogy a I.
Testületi  hatáskör:  8.)  Javaslat  címzetes  igazgatói  cím  adományozására  c.  zárt
ülésen tárgyalandó indítványt a bizottság az ülés végén, utolsó napirendi pontként
tárgyalja. 

A bizottság  6 igen szavazattal  támogatta  a bizottság elnökének napirendi  pontok
sorrendjére  vonatkozó  fenti  javaslatát,  míg  az  így  módosított  meghívó  szerinti
napirendjét 6 igen szavazattal támogatta. 

120/2014. (XI.13.) KMISB sz.                              határozat
Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és Sport  Bizottsága 2014.  november 13-i  ülés jegyzőkönyvének aláírójául
Császárné Kollár Tímea bizottsági tagot választja. 

B. Napirend

I. Testületi hatáskör: 

1.)  A  Mindszenty  József  Római  Katolikus  Óvoda  és  Nyelvoktató  Német
Nemzetiségi Általános Iskola kérelme támogatási cél módosítására 

2.) Budaörs Város Önkormányzata és a Budaörsi Művészek Egyesülete (BUM)
közötti (Budaörs, Clementis L. u. 22. sz. alatti 152/1 hrsz-ú ingatlan 39/100 és
56/100 tulajdoni hányadai) használatba adási szerződés meghosszabbítása

3.) Budaörs Város Önkormányzata és a Bleyer Jakab Helytörténeti Gyűjtemény
közötti (Farkasréti út 2/c. sz. alatti raktár) használatba adási szerződés (ÖNK
SZ 2014-517) meghosszabbítása
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4.) Budaörs Város Önkormányzata és a Bleyer Jakab Helytörténeti Gyűjtemény
közötti  (Farkasréti út 6/1. sz.) használatba adási szerződés (ÖNK SZ 2014-
943) meghosszabbítása

5.) Budaörsi Chan Wu Bajnokság elszámolásának elfogadása
6.) Budaörsi ADVENT programsorozathoz céltartalék felszabadítása 
7.) Javaslat a PUZZLE Gyermek Képességfejlesztő Tanoda és Terápiás Központ

iskolaelőkészítő  csoport  támogatott  létszámának  emelésére,  az
Együttműködési megállapodás módosítására

8.) „A Templom tér 12. sz. alatti régi posta épülete egy részének (udvar és kiállító
tér)  hasznosítása”  tárgyú  használati  szerződés  módosítása
(meghosszabbítása)

9.) Javaslat címzetes igazgatói cím adományozására – ZÁRT ülés  

Napirend előtti hozzászólások: 

Császárné Kollár Tímea: Véleménye szerint valami nincs a bizottság napirendjén,
amelynek  itt  kellene  szerepelnie.  Nyilván  erre  már  nincs  mód.  A Régiségbúvár
Kulturális és Ifjúsági Egyesület gyakorlatilag két telephelye van Budaörsön: Károly
király  utcai  illetve  a  Csiki  Pihenőkerti  épület,  ingatlan,  amelyeknek  most  lejár  a
közművelődési  megállapodása,  valamint  az  üzemeltetési  szerződése  is.  A
Településfejlesztési  és  Vagyongazdálkodási  Bizottság  ülésén  tárgyalták  a  Károly
Király  utcai  ingatlanra  vonatkozó  előterjesztést.  Kérdi,  miután  a  közművelődési
megállapodás és az üzemeltetési szerződés lejár 2014. december 31. napján, miért
nem  tárgyalják  mindkét  ingatlanra  vonatkozó  megállapodást  és  szerződést?
Megjegyzi  egy  nagyon  régen  a  városban  tevékenykedő  egyesület  munkájának  a
biztosításáról van szó, másrészt talált  egy hivatkozást,  miszerint  a közművelődési
megállapodást  az  egyesületekre  vonatkozó  jogszabályi  előírások  változásai  miatt
nem tudják újból megkötni. Szeretné látni ezeket a jogszabályi előírásokat, amelyek
ezt tiltják. Másrészről kéri, hogy bár nem szerepel a napirenden, de beszéljen róla a
bizottság. Elöljáróban jelzi, hogy minden egyesület munkájához pályázati kiírásokban
való részvételhez szükség van arra, hogy minimálisan az üzemeltetési szerződés 5
évre szóljon. 2009. évben futottak már egy ugyanilyen kört, amikor végül mindenki
belátta, hogy ez így van és 5 év lett az időtartam. Most 2014. évben jár le az 5 év. 

Vágó Csaba kabinetvezető: A Településfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság
november  12-i  ülésén  nekiszaladtak  annak,  hogy  az  üzemeltetésre  vonatkozó
megállapodást véleményezze a bizottság, s miután volt némi kommunikációs zavar
az egyesület  elnöke és a hivatal  között,  tulajdonképpen azt  tartotta  jónak,  míg a
közös álláspont  ebben nem alakul  ki,  addig visszakéri  napirendről  az előterjesztő
nevében  az  előterjesztést  annak  érdekében,  miszerint  a  bizottsági  ülésen
megfogalmazott  s  a  későbbiekben  megfogalmazandó  szempontok  miatt  a  soron
következő  bizottsági  üléseken  és  képviselő-testületi  ülésen  kerüljenek
megtárgyalásra  az előterjesztések.  A közművelődési  megállapodásra vonatkozóan
elmondja, azzal szembesült, az a félelem munkált az egyesület elnökében, miszerint
bárki  abban  gondolkodna,  hogy  akár  a  Csiki  Pihenőkert,  akár  a  Múzeum
működésének vonatkozásában erre nem tartana az önkormányzat a jövőben igényt s
ebben  bizonytalanság  van.  Arra  kér  mindenkit,  hogy  ne  legyen.  A  jövőben  is
számítanak erre a két intézményre. 
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A  jogszabályi  változással  kapcsolatosan  elmondja  a  civil  törvény  olyan
paramétereket fogalmaz meg a közművelődési megállapodás megkötéséhez, amely
szerinte  más  megoldásra  kényszeríti  az  önkormányzatot.  Azt  gondolja,  hogy  a
feladat-ellátási megállapodás lesz a megfelelő forma erre s a civil törvény megfelelő
pontjait  természetesen  megbeszélik.  Ha  jól  emlékszik,  november  18.  napját
beszélték  meg  egyeztetésként  a  polgármester  úrnál,  s  az  egyeztetett  álláspont
alapján a kimunkált előterjesztést tárgyalnák a bizottságok decemberben. 

Császárné Kollár Tímea: Visszakérdez: jómaga ott lehet-e ezen az egyeztetésen?
(igen a válasz.) Mindezt érti, csak a legnagyobb probléma az volt már 5 évvel ezelőtt
is,  hogy  ahhoz,  hogy  a  Régiségbúvár  Egyesület  tudjon  pályázni,  amit  még
mindannyian  tudnak,  hogy számos jó  pályázatot  írnak,  nyerni  is  szoktak  s  ezzel
Budaörs  érdekeit  képviselik,  mert  olyan  forrásokat  tudnak  bevonni  ezekbe  az
intézményekbe,  amit  egyébként  Budaörsnek kellene fizetnie.  A pályázat  elbírálója
nyilván  nem  tudja,  hogy  az  önkormányzat  úgy  gondolja,  hogy  az  egyesületre
szükség  van  a  város  életében.  Erről  olyan  megfelelő  dokumentumnak  kell
rendelkezésre állnia (ilyen az üzemeltetési szerződés),  amelyet  oda lehet csatolni
egy pályázathoz,  amely  alapján  tud  az  egyesület  pályázni  hosszú  távon.  Reméli
mindenki megnyugvással fogják azt tapasztalni, hogy a következő bizottsági ülésre
mindkét  ingatlanra  vonatkozó  szerződést  és  a  közművelődési  megállapodást  be
fogják terjeszteni. 

dr. Czuczor Gergely: Jó munkát kíván a bizottság tagjainak az elkövetkező 5 évre.
Reméli, gyümölcsöző együttműködésben lesz részük, ezt kívánja mindannyijuknak.
Kérdi,  van-e  lehetőség  arra,  hogy  a  bizottság  ülései  a  továbbiakban  16  órakor
kezdődjenek? Azért veti fel ezt az időpontot, mert ismerve a KMISB napirendi pont
sűrűségét,  hosszú-hosszú tárgyalásokat  és időt fog igénybe venni,  ha betartják a
demokratikus szabályokat. 
Köszöni  Simándi  képviselő  úrnak,  hogy  javaslatot  tett  a  bizottsági  alelnök
megválasztása c.  napirendi  pont  levételére,  demokratikus eljárásban bízva reméli
lesz erről egyeztetés. 

Becz György: Tudomása szerint a csütörtök 17 órai időpont nem végleges, jómaga
is azt pártolná, ha visszatérnék a kedd 16 órai  időponthoz. Úgy tudja,  hogy erről
folynak egyeztetések. 

Vágó Csaba kabinetvezető: Jelzi, hogy a hátralévő 2014. évi testületi időszak olyan
kurta,  hogy  meg  kell  változtatni  az  egyébként  már  hagyományosan  megszokott
időpontokat a tárgyalhatóság és az operatív működés okán. Egyébként a javaslat
úgy szólt, miszerint kedd 17 óra a bizottság ülésének kezdete. 

dr. Bakó Krisztina: Javasolja, hogy a bizottsági időponttal kapcsolatos egyeztetést
ne  most  tegyék  meg,  hanem  erről  majd  levelezésben  vagy  körtelefonnal
értekezzenek. 

Vágó  Csaba  kabinetvezető: tájékoztatásul  elmondja,  alapvetően  a  Mindszenty
Iskolából indult el az a probléma, miszerint a mindennapos testnevelés körüli nehéz
helyzetet a bencés gimnázium épületében kívánják megoldani. Felmerült egy bérleti
probléma, amelynek kapcsán egyfelől írtak egy levelet Spányi Antal püspök úrnak,
hogy erről a bencés gimnázium és a egyházmegye egyeztessen egymással. Nyilván
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nem jó szívvel viseli a város, hogy a Mindszentybe járó gyerekek a Templom téren
tornáznak.  Miután  a  rögtöni  megoldás  az,  hogy  a  bérleti  díj  valamilyen  módon
eljusson a bencés gimnáziumhoz. Ha ez volt a feltétel, akkor szeretné jelezni, hogy
az év  végéig  ez  a  probléma úgy oldódott  meg,  amely  nyilván  nem hosszú távú
megoldás, tehát ebben megegyezésre kell jutnia a két szervezetnek, polgármester úr
a saját keretéből megfinanszírozta a bérleti díj összegét, de ez csak 2014. december
31. napjáig szól. 

dr.  Czuczor  Gergely:  Elmondja,  ez a bérleti  díj,  amit  a  bencések kérnek:  1.800
Ft/óra,  amely  heti  11  órát  jelent.  A baj  az,  hogy a  csarnok  kapacitása  és  a  két
erősödő iskola igénye  csak ideig-óráig  jelent  megoldást.  Ezért  nagyon  fontos  az,
hogy  mindkét  intézménynek  a  város  szempontjából,  hogy  az  új  tervezett  TAO-s
pénzből megvalósuló s a város által támogatott bencés csarnok megépüljön, így ez a
probléma valamennyire enyhítve lesz. 

Császárné  Kollár  Tímea:  Jelzi,  jómaga  kereste  fel  polgármester  urat  azzal  az
igénnyel, hogy – személyes tapasztatai alapján – az utcán egyre hűvösödő időben
tornáznak  a  gyerekek.  A képviselői  keretét  miután  nem  használta  fel  az  előző
ciklusban javasolta ebből a keretből megfinanszírozni a bérleti díjat, s ezt követően
polgármester  úr  azt  a  javaslatot  tette,  hogy  a  saját  keretéből  ezt  az  összeget
megfinanszírozza az év végéig. A képviselőknek az a célja, hogy a Mindszenty-be
járó  gyerekek  is  mint  ahogy  Budaörsön  tanuló  összes  más  kisdiák  ugyanúgy  jó
körülmények között tornázhassanak. 

dr.  Bakó  Krisztina:  Fent  elhangzottakhoz  hozzáfűzi,  bizonyára  a  jelen  bizottság
munkájában való  gyakorlatlanságának kell  betudni  –  érdeklődve  hallgatja  -,  hány
napirendi pont került napirendre a napirend előtti  hozzászólások között.  Bizonyára
ezeket a kérdéseket a képviselők be fogják nyújtani napirend gyanánt a bizottság
részére. 

Napirend tárgyalása: 

I. Testületi hatáskör: 

1.) A Mindszenty  József  Római  Katolikus  Óvoda  és  Nyelvoktató  Német
Nemzetiségi Általános Iskola kérelme támogatási cél módosítására 

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  Részletesen  ismertette  a  napirendi
pontot s válaszolt a felmerülő kérdésekre. 

A bizottság  a  napirendi  pontot  megtárgyalta.  A napirendi  pont  tárgyalása  során
Simándi  Szelim  képviselő  kérte,  hogy  a  bizottság  ülésére  a  jövőben  kerüljön
meghívásra az érintett intézményvezető, kérelmező. 
A  bizottság  végül  rövid  tanácskozást  követően,  vita  nélkül  6  igen szavazattal
támogatta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

121/2014. (XI.13.) KMISB sz.                              határozat
A  Mindszenty  József  Római  Katolikus  Óvoda  és  Nyelvoktató  Német
Nemzetiségi Általános Iskola kérelme támogatási cél módosítására
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1. Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Közoktatási
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy  a Mindszenty  József  Általános  Iskola  és  Óvoda  igazgatójának  -
támogatási cél módosítására vonatkozó - kérése elfogadásaként, a Budaörs
Város  Önkormányzat  2014.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2014.  (III.03.)
önkormányzati rendelet, 7/b. mellékletének, 15. során biztosított, 1.000.000 Ft
összegű  támogatást,  az  iskola  épületének  tetőtéri  bővítési  munkálataihoz
szükséges tervdokumentáció elkészítésére biztosítsa.

2. Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Közoktatási
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy hatalmazza fel a Polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

3. Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Közoktatási
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy kérje fel a Polgármestert, hogy az előirányzat átvezetéséről a következő
költségvetési rendelet módosítása során intézkedjen.

2.) Budaörs Város Önkormányzata és a Budaörsi Művészek Egyesülete (BUM)
közötti (Budaörs, Clementis L. u. 22. sz. alatti 152/1 hrsz-ú ingatlan 39/100 és
56/100 tulajdoni hányadai) használatba adási szerződés meghosszabbítása

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  Részletesen  ismertette  a  napirendi
pontot. 

A bizottság rövid tanácskozást követően, vita nélkül 6 igen szavazattal támogatta az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

122/2014. (XI.13.) KMISB sz.                              határozat
Budaörs  Város  Önkormányzata  és  a  Budaörsi  Művészek  Egyesülete  (BUM)
közötti (Budaörs, Clementis L. u. 22. sz. alatti 152/1 hrsz-ú ingatlan 39/100 és
56/100 tulajdoni hányadai) használatba adási szerződés meghosszabbítása

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága javasolja  a  Képviselő-testületnek,
hogy a Zichy-major épületegyüttesének későbbi, esetleges teljes felújításáig,
de  legfeljebb  2019.  december  31-ig  –  tartó,  határozott  időtartamra  -
egyebekben  változatlan  feltételekkel  -  hosszabbítsa  meg a  Budaörs  Város
Önkormányzata és a Budaörsi Művészek Egyesülete között jelenleg hatályban
lévő,  a  Budaörsi  Clementis  L.  u.  22/1.  szám alatti,  152/1  helyrajzi  számú
ingatlan 56/100 és 39/100 tulajdoni hányadának megfelelő ingatlanrészekre
2008.  február  1.  napján  létrejött  térítésmentes  használatba  adási
szerződéseket. 

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Közoktatási Művelődési
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy
hatalmazza  fel  a  polgármestert  az  1.  pont  szerinti  szerződésmódosítások
aláírására. 
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3.) Budaörs Város Önkormányzata és a Bleyer Jakab Helytörténeti Gyűjtemény
közötti (Farkasréti út 2/c. sz. alatti raktár) használatba adási szerződés (ÖNK SZ
2014-517) meghosszabbítása

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  Részletesen  ismertette  a  napirendi
pontot. 

A bizottság rövid tanácskozást követően, vita nélkül 6 igen szavazattal támogatta az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

123/2014. (XI.13.) KMISB sz.                              határozat
Budaörs Város Önkormányzata  és a  Bleyer Jakab Helytörténeti  Gyűjtemény
közötti (Farkasréti út 2/c. sz. alatti raktár) használatba adási szerződés (ÖNK SZ
2014-517) meghosszabbítása

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,
hogy  járuljon  hozzá  az  Önkormányzat  1/1  hányadban  tulajdonát  képező,
Budaörs  (belterület)  8  helyrajzi  számon  felvett,  természetben  Budaörs,
Farkasréti út 2/c. szám alatti ingatlan térítésmentes használatba adása tárgyú,
Budaörs Város Önkormányzata és a Bleyer Jakab Helytörténeti Gyűjtemény
között jelenleg hatályban lévő használatba adási szerződés 2015. december
31.  napjáig  tartó  határozott  időtartamra  szóló  –  egyebekben  változatlan
feltételekkel történő - meghosszabbításához.

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,
hogy hatalmazza fel a polgármestert a használatba adási szerződés 1. pont
szerinti módosításának aláírására. 

4.) Budaörs Város Önkormányzata és a Bleyer Jakab Helytörténeti Gyűjtemény
közötti (Farkasréti út 6/1. sz.) használatba adási szerződés (ÖNK SZ 2014-943)
meghosszabbítása

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  Részletesen  ismertette  a  napirendi
pontot s válaszol a felmerülő kérdésekre. 

A bizottság rövid tanácskozást követően, vita nélkül 6 igen szavazattal támogatta az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

124/2014. (XI.13.) KMISB sz.                              határozat
Budaörs Város Önkormányzata  és a  Bleyer Jakab Helytörténeti  Gyűjtemény
közötti (Farkasréti út 6/1. sz.) használatba adási szerződés (ÖNK SZ 2014-943)
meghosszabbítása
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1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,
hogy  járuljon  hozzá  az  Önkormányzat  1/1  hányadban  tulajdonát  képező,
Budaörs  (belterület)  11  helyrajzi  számon  felvett,  természetben  Budaörs,
Farkasréti út 6. szám alatti „kivett lakóház és udvar és gazdasági épület 2 db”
megnevezésű,  összesen  354  m2 területű  ingatlanon  elhelyezkedő  92  m2
nagyságú  lakás  (Budaörs,  Farkasréti  út  6/1)  és  a  hozzá  tartozó  26  m2
nagyságú  pinceingatlan  térítésmentes  használatba  adása  tárgyú,  Budaörs
Város Önkormányzata  és  a  Bleyer  Jakab Helytörténeti  Gyűjtemény közötti
között jelenleg hatályban lévő használatba adási szerződés 2015. december
31.  napjáig  tartó  határozott  időtartamra  szóló  –  egyebekben  változatlan
feltételekkel történő - meghosszabbításához.

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Közoktatási Művelődési
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy
hatalmazza fel a polgármestert a használatba adási szerződés 1. pont szerinti
módosításának aláírására. 

5.) Budaörsi Chan Wu Bajnokság elszámolásának elfogadása

Vágó Csaba kabinetvezető:  Röviden ismertette a napirendi pontot. Jelzi,  hogy a
hivatal  által  javasolt  korrekciót  követően  az  elszámolás  szakmai  és  pénzügyi
szempontból elfogadható. 

A bizottság  5 nem, 1 tartózkodás szavazattal elutasította az előterjesztés szerinti
határozati javaslatot. 

125/2014. (XI.13.) KMISB sz.                              határozat
Budaörsi Chan Wu Bajnokság elszámolásának elfogadása – elutasított javaslat

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  a  Budaörsi  Chan  Wu Bajnokság  elszámolásának  elfogadása  c.
napirendi  pont  tárgyalása  során  –  kellő  többség  hiányában  –  elutasította az
előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot,  miszerint  a  bizottság  a  Budaörsi  Szabadidő  és
Versenysport Egyesület – „XI. Magyar Chan Wu Bajnokság Budaörs” elszámolását megismerte és javasolja a
Képviselő-testületnek  az  5.000.000  Ft  összegű  önkormányzati  támogatásáról  szóló  szakmai  beszámoló  és
pénzügyi elszámoló elfogadását. 

6.) Budaörsi ADVENT programsorozathoz céltartalék felszabadítása 

Vágó Csaba kabinetvezető: Röviden ismertette a napirendi pontot.

A bizottság  a  napirendi  pontot  részletesen  megtárgyalta,  a  felmerülő  kérdésekre
Selmeczi Ágnes, a rendezvény szervezője kimerítően válaszolt. 
Biró  Gyula  alpolgármester  kérte,  hogy  a  következő  években  szerényebb  keretek
között ünnepeljék majd meg a budaörsi adventet. 
A bizottság hosszas tanácskozást követően, vita nélkül 6 igen szavazattal támogatta
az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
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126/2014. (XI.13.) KMISB sz.                              határozat
Budaörsi ADVENT programsorozathoz céltartalék felszabadítása

1. Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Budaörs  Város
Önkormányzatának 2014. évi költségvetéséről szóló 2/2014. (III. 03.) ÖKT rendelet
5/C. sz. melléklet,/„Működési céltartalékok” 5. sor „Budaörsi Advent támogatása (Szt.
Tarzíciusz)” kereten lévő 10.000.000 Ft-ot szabadítsa fel a Budaörsi Advent 2014 évi
programjainak  megszervezéséhez  és  lebonyolításához.  A  Budaörsi  Advent
programjainak  megvalósítására  vonatkozó  támogatási  szerződést  Budaörs  Város
Önkormányzata a Budaörsi  Szent Tarzíciusz Egyesülettel  kösse meg. Elszámolási
határidő: 2015. január 31. 

7.) Javaslat a PUZZLE Gyermek Képességfejlesztő Tanoda és Terápiás Központ
iskolaelőkészítő  csoport  támogatott  létszámának  emelésére,  az
Együttműködési megállapodás módosítására

Karsainé Kovács Judit: röviden ismerteti a napirendi pontot. 

A bizottság rövid tanácskozást követően, vita nélkül 6 igen szavazattal támogatta az
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

127/2014. (XI.13.) KMISB sz.                              határozat
Javaslat a PUZZLE Gyermek Képességfejlesztő Tanoda és Terápiás Központ
iskolaelőkészítő  csoport  támogatott  létszámának  emelésére,  az
Együttműködési megállapodás módosítására

Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő–testület  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek 2015. január 1-jei
hatállyal az  A-tól  Zs-ig  Bt.  és  Budaörs  Város  Önkormányzata  között  megkötött
Együttműködési megállapodás módosítását a melléklet szerinti tartalommal.

8.)  „A Templom tér  12.  sz.  alatti  régi  posta épülete  egy részének (udvar és
kiállító  tér)  hasznosítása”  tárgyú  használati  szerződés  módosítása
(meghosszabbítása)

Vágó Csaba kabinetvezető: röviden ismertette a napirendi pontot. 

A  bizottság  rövid  tanácskozást  követően,  vita  nélkül  5  igen,  1  tartózkodás
szavazattal támogatta az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

128/2014. (XI.13.) KMISB sz.                              határozat
„A Templom tér 12. sz. alatti régi posta épülete egy részének (udvar és kiállító
tér)  hasznosítása”  tárgyú  használati  szerződés  módosítása
(meghosszabbítása)
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1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,
hogy járuljon hozzá a kizárólagosan Budaörs Város Önkormányzat tulajdonát
képező „Budaörs, Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 helyrajzi számú ingatlan
ingatlanrészének (udvara és kiállító tér) kulturális, közösségszervezési célokra
történő  térítésmentes  használatba  adása”  tárgyú,  2.  sz.  melléklet  szerinti
használati  szerződés  2014.  október  31.  napjától  kezdődő  hatállyal,  2015.
április 30. napjáig tartó, határozott időtartamra szóló – egyebekben változatlan
feltételekkel történő - meghosszabbításához. 

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Közoktatási Művelődési
Ifjúsági  és  Sport Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy
hatalmazza  fel  a  polgármestert  az  1.  pont  szerinti  szerződésmódosítás
aláírására. 

A bizottság a következő napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja. A zárt ülésről külön
jegyzőkönyv készül. A zárt ülésen hozott határozat száma:   

129/2014. (XI.13.) KMISB sz.                              határozat

Dr. Bakó Krisztina: több napirendi pont nem lévén, megköszönte a részvételt, s az
ülést  negyed hét óra környékén bezárta. 

k.m.f.

Császárné Kollár Tímea           dr. Bakó Krisztina
          bizottsági tag aláíró                                                        bizottság elnöke
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